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 01.09.10/163.23 1 

SENTRALSTYREMØTE 12.-14.11.10 2 
Saksbehandler: Morberg 3 

Sak 51/10 Referat fra sentralstyremøte 27.-29. august 4 

Tilstede:  5 
 Dan-Raoul HUsebø Miranda, Anders Garbom Backe, Kjetil Hermansen, 6 
Espen Urkegjerde, Lin-Marit Bjerkemo, Linea Solgård, Daniel Stønjum 7 
Rømuld, Amund Bugge, Matias Bravo Jara, Mari-Kristine Morberg 8 
(sekretariatet) 9 

Forfall:  10 
 Anna Marie Antonsen 11 

 12 
Sak 39/10 Innkalling og saksliste 13 

 14 
Vi legger til sak 49/10 Eventuelt. Espen melder inn sak til eventuelt: 15 
Aldersgrense på utenlandsreiser utenfor Norden. Det er også et ønske om å 16 
snakke om informasjon og nettsidene våre. 17 
Innkalling og saksliste godkjennes. 18 
 19 

 20 
Sak 40/10 Referat fra forrige møte 21 

Saker som ble meldt inn, er endret i dokumentet. Referatet ble godkjent.  22 
 23 

Sak 41/10 Orienteringer 24 
a. Medlemsrekruttering 25 

Vi er i dag 831 medlemmer, men målet vårt er å være 1000 innen nyttår. Det er 26 
altså en god del vi må rekruttere.  Anders, Matias, Anna Marie og Anine skal 27 
jobbe med rekruttering utover høsten. 28 
 29 
Sentralstyret har en idéstorming rundt dette:  30 
Skal man lage verveblokker? Lage en vervekampanje, med konkurranse? Kan 31 
dette gi det lille pushet? Kan medlemmene betale på stedet? Vi må ha bevis på 32 
at de har betalt. Det må bli lettere å betale for medlemskap. SMS? Betale med 33 
en gang på nettet, som en nettbutikk? Støttemedlemskap. 34 
 35 
Vil ha synlighet, - stand ute på byen. Møte folk, ansikt til ansikt. Må gjøres på en 36 
”delikat-måte”? Ringe rundt – til de som er medlemmer, men ikke betaler. 37 
Matias vil gjerne ringe rundt til folk som allerede er medlemmer.  38 
 39 



 

 2 av 
12 

Rekrutteringsstand – hva skal vi si? Hva skal vi gjøre? Lokallagene trenger 40 
opplæring i dette. Hva med trikk og t-bane-reklame? Anders undersøker dette. 41 
Hva med et stunt, som kampanjen ”Gud finnes nok ikke.”?  42 
 43 

b. Styrets runde 44 
 45 

Dan-Raoul: Sommerferie, sommerleir, Dialogtreff, lunsj hos LNU, vært i 46 
Trondheim, sendt ut nyhetsbrev, hatt AU-møte, forberedelser til sentralstyret, 47 
UngDialog, møte med LNU om arbeidsgruppe for tro- og livssyn, de planlegger 48 
en seminardag. Vært i møte med DnbNor. Jobbet for å få kontakt med Silvana, 49 
leder av IHEYO. Bursdagsfeiring. Skal innom instruktørkurset for konfirmasjon. 50 
 51 
Cecilie: Har vært i kontakt med Egersund og Jæren. Har jobbet med å skaffe 52 
transport til Inkluderingsseminaret.  53 
 54 
Kjetil: Sommerleir og leirmøter, AU-møter, tatt seg av økonomi når Irene, 55 
regnskapsfører og Mari-Kristine var på ferie. Hatt økonomimøter og Frifond. 56 
 57 
Espen: Sommerleir, oppdatert nettsider og ringt lokallagene sine, styremøtet til 58 
Oslo. 59 
 60 
Lin-Marit: Hatt ferie og vært på Dialogtreff. Lest mail.  61 
 62 
Linea: Vært på sommerleir og besøkt Kristiansand lokallag. Sett på nettsider og 63 
purra på folk som ikke har lagt ut ting om seg selv. 64 
 65 
Daniel: Vært på sommerleir, snakka med Stavanger.  66 
 67 
Amund: Vært på sommerleir, skulle egentlig vært med på Dialogtreff, vært på 68 
UngDialog, feira bursdagen til HU og bakt kake. Har hatt kontakt med 69 
lokallagsledere. Lest litt på gamle nettsider og fiksa litt på dem.  70 
 71 
Matias: Skulle vært med på Nansen, men måtte jobbe. Har fått ansvar for 72 
maten. Kjenner seg mer organisert, så kan ta på seg mer og mer. 73 
 74 
Anders: Var på sommerleir, sommerleirmøter, programkomité for Dialogtreff, 75 
sitter på kontoret tirsdager, meldt seg på flere kurs, UngDialog, jobbet med 76 
lokallagsledersamling og rekruttering. 77 
 78 
Ida: (via e-post) Har vært i kontakt med fylkeslagene i HEF, spesielt Akershus er 79 
positivt innstilt til HU og virker veldig lystne på et lokallag i fylket. Jeg og Espen 80 
skal på møtet de skal holde 9. september, regner med at jeg finner ut om det er 81 
grobunn for et lokallag der da. Har ikke vært flink nok internasjonalt og beklager 82 
dette, skal skjerpe meg. 83 
 84 
Var på Dialogtreff. UngDialog. Meldte seg interessert til interrim-styret der. 85 
 86 
Anna Marie: (via e-post) Deltatt på sommerleir, lest e-post, var i Trondheim 87 
sammen med Dan-Raoul, jobba litt med Inkluderingsseminar. 88 
 89 
Anine: Deltar på fylkessamling HEF, i forbindelse med nyoppstart av lokallag. 90 
 91 
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 92 
 93 

c. Sekretariatet 94 
 95 

Ferie, sommerleir, momskompensasjonen, IHEYO-konferanse, møter med HEF, 96 
møte på LNU, etterarbeid etter sommerleir, sakspapirer, AU-møter, 97 
inkluderingsseminar og kampanje, bursdag, nyhetsbrev, nettsider.  98 
 99 

d. Lagenes runde  100 
(se eget referat) 101 

 102 
e. Økonomistatus 103 

Kjetil orienterer om de største avvikene. På grunn av vulkanutbrudd på Island, 104 
ble landsmøtet langt billigere enn budsjettert. Husleie på 150 000 får vi inn og 105 
deretter skal den ut igjen. Konfirmantrekruttering. Filosofiseminar utsettes til 106 
neste år.  107 
 108 
Hvilke lokallag trenger hjelp? Det virker som lokallagene er redde for å bruke 109 
penger, det trenger de ikke å være. Kanskje trenger de bare hjelp til inspirasjon? 110 
Regionskontaktene må minne på verktøykassa, - der er det mange gode ideer. 111 
 112 
Noen er redde for å gå konkurs. Det er det ingen umiddelbar fare for. Neste 113 
møte skal vi lage budsjett og regnskap. Da skal vi invitere Irene Nilsen, som er 114 
regnskapsfører. Hva er det dere vil vite? Hva er vanskelig?  115 
 116 
Lin-Marit, - hvordan skal man sette opp et regnskap? Hjelpe lokallagene med 117 
dette. Se ekstra godt på regnskap før neste sentralstyremøte. Søknadsfrist for 118 
supermidler er 1. november.  119 
 120 

f. Bytte av bank 121 
Vi har snakket mer med DnBNor. De kan ikke tilby oss bedre betingelser i forhold 122 
til Nordea. Alle over 18 får all tilgang. De under 18 kan se. I Nordea må man ha 123 
en over 18 for å legge inn, mens de under 18 kan godkjenne. 124 
 125 
HEF er kunder i DnBNor, derfor får vi bedre rentebetingelser. Hva med å 126 
kontakte for eksempel Sparebanken. Vi har dette tilbudet, - har dere noe bedre? 127 
 128 
Snakke med andre ungdomsorganisasjoner, - høre hva deres løsninger er.  129 
Ha det klart til lokallagsledersamling. Regionskontakter – kan de godkjenne? 130 
 131 

g. Inkluderende skoleavslutninger 132 
Om en måned er det startskudd. Vi har et mer eller mindre klart program, alle 133 
innledere er bekreftet. Vi er 37 deltagere. Cecilie transport. Matias mat. Buss fra 134 
Gardermoen og Oslo S. Vi drar til Oslo S. og spiser lunsj på Peppes på søndag før 135 
vi reiser hjem.  136 
 137 
Får materiale på seminaret.  138 
Kick-Off – for kampanjen.  139 
 140 

h. Lokallagsledersamling 141 
Anders har laga program, mini-budsjett og tidsfrister. Kan noen andre enn 142 
nestledere i lokallaget delta, dersom vedkommende ikke gjør noe? I 143 
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utgangspunktet ønsker man at det kun er ledertrioene som skal delta, men 144 
dersom det er svært gode grunner for det, kan andre også komme. 145 
 146 
Jens Bruun-Pedersen kommer og skal lære oss om medietrening.  147 
Dialog – Steinar Bryn. Vente. 148 
Årshjul – spillet, oppdatert versjon.  149 
Kritisk Masse – underholdning på kvelden. 150 
Aksjon eller Kick Off – lørdag formiddag.  151 
Bolker – Mari-Kristine foreslår at alle lederne er med på bolk om økonomi, 152 
årsmøte, etc. Rekruttering og hvordan åpne opp lokallagene? 153 
 154 
Valgkomiteen deltar på seminaret. 155 
 156 

i.  Filosofiseminar og lokallagsverksted 157 
Husk frist for kulturmidler 1. november. Brukerseminar hos LNU: Onsdag 8. 158 
september 2010, kl 10-15, hos LNU i Oslo. Matias eller Amund skal sjekke om 159 
den kan delta. 160 
 161 
Cecilie er hovedansvarlig for seminaret. Resten av komiteen består av Matias, 162 
Amund, Dan-Raoul, Daniel og Ida.   163 
 164 
Espen er hovedansvarlig for lokallagsverksted i mars. Resten av komiteen er 165 
Kjetil, Lin-Marit, Anine og Anna. 166 

 167 

Sak 42/10 Frifondfordeling 168 
 169 
Kjetil hadde ikke mottatt økonomibok fra Egersund og Dalane, men det viste seg 170 
at de hadde sendt inn økonomibok. Derfor har Hermansen endret innstillingen. 171 
 172 
Sentralstyrets vedtak:  173 

 174 
”Sentalstyret vedtar følgende fordelingen av frifondsmidler til lokallagene. 175 
 176 

Vadsø =     20 968 177 
Sandnes =    10 490 178 
Østfold =    12 658 179 
Kristiansand =   13 561 180 
Jæren =     12 116 181 
Hamar =    25 665 182 
Tromsø =    20 607 183 
Gjøvik =       8 684 184 
Egersund og Dalene =  34 698 185 

     Haugalandet=         2 000 186 
Vestfold =        2 000 187 
Bergen =        2 000 188 
Oslo =           2 000 189 
Stavanger =           2 000 190 
Trondheim =         2 000” 191 

 192 
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 193 

 194 

 195 

 196 

Sak 43/10 Økonomimodell for Humanistisk Ungdom 197 

Humanistisk Ungdoms økonomimodell 198 

Generelle økonomirutiner: 199 
 200 

- HUs admistrasjon og AU må hvert år påse at LNUs retningslinjer og 201 
intensjonen om frifond blir fulgt, samt sørge for at nødvendige dokumenter 202 
blir hentet inn. Lokallag må også følge LNUs retningslinjer og intensjon for 203 
Frifond. AU avgjør hvilket lokallag som skal bli brukt for rapportering til 204 
LNU.  205 

- HUs administrasjon og AU må hvert år søke om frifond, samt gjøre sitt for 206 
at HU får full frifondstildeling.  207 

− Humanistisk Ungdom kan sette av 5 % av Frifondet til 208 
administrasjonskostnader. 209 

− HU kan forskuttere frifondsmidler. HUs frifondsmidler går til oppstart av 210 
nye lokallag, aktivitetsmidler, prosjektmidler samt bonus til de lokallagene 211 
som har levert godkjent regnskap, årsrapport og årsmøteprotokoll.  212 

− Oppstartsmidler er fra 2000 til 4000 kr.  213 
− Bonusmidler er fra 2000 til 5000 kr.  214 
− AU fastsetter summen for oppstartsmidler og bonusmidler hvert år, når 215 

man vet beløpet for årets tildeling fra Frifond.  216 
− Så snart sentralleddet kjenner til nedlagte lokallag, skal gjenværende 217 

midler overføres til HU sentralt. Deretter skal de legges til frifondsordning 218 
og viderefordeles til aktive lokallag.  219 
 220 
Søknadshåndtering: 221 

− Alle lokallag må benytte seg av HU sitt søknadsskjema på nett for tildeling 222 
av frifond mellom 1. januar – 1. november hvert år. 223 

− Søknadsskjema skal inneholde følgende informasjon: 224 
• hvilket lokallag som søker 225 
• navn og e-post på leder og økonomiansvarlig 226 
• velge: aktivitet, prosjekt eller klage. 227 
• beskrivelse av aktivitet, prosjekt (med tidsplan) eller klage 228 
• Vedlegg: budsjett for aktivitet/prosjekt 229 
• Dersom lokallaget ikke tidligere har sendt inn årsrapport, 230 
årsmøteprotokoll, budsjett og regnskap, må dette legges ved. 231 

− Søknader sendes inn fra lokallagsstyrene innen den 1. i hver måned. Alle 232 
søknader før fristen behandles. Søknader som kommer senere, 233 
videresendes til neste søknadsrunde.    234 

− Tildeling vil skje av Arbeidsutvalget innen den 14. hver måned. Lokallaget 235 
vil da få tilsagnsbrev på e-post og penger inn på konto. I sommerferien 236 
kan behandling og tildeling ta lengre tid.  237 

− Alle lokallag har krav på tilsagnsbrev etter tildeling. Tilsagnsbrev sendes til 238 
oppgitte e-postadresser.  239 
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− Siste søknadsrunde pr år er 1. november. 240 
 241 
Prosjektmidler: Er satt til å være mellom 10 – 30 % av totalt 242 
frifondstilskudd. Dette for å oppfordre lagene til å være nyskapende og 243 
tenke stort. Prosjektmidlene deles ut til det er tomt. AU avgjør hva som er 244 
gode prosjekter i forhold til vedtatte prioriterte tema. Hva som prioriteres, 245 
skal det opplyses om på nettsidene. Restmidler deles ut i november.  246 
 247 
 248 
 249 
Aktivitetsmidler: Aktivitetsmidlene deles ut hver måned. AU avgjør 250 
størrelsen på tildelingen ut fra hver enkelt søknad og budsjett. Det er 251 
viktig at man ikke overskrider et gjennomsnittlig ”månedsbeløp”, for å 252 
unngå at det ikke er midler igjen mot slutten av året.  253 
 254 
Bonusmidler:  255 
Lokallag som sender inn årsrapport, årsmøteprotokoll og regnskap innen 256 
fristen 14 dager etter årsmøtet og senest 15. mars, får automatisk tildelt 257 
en bonus, innen 14 dager. Midlene er satt til å være fleksible 2000 – 5000 258 
kr avhengig av hva HU får tildelt fra Frifond. AU avgjør hva bonusen i 259 
inneværende år skal ligge på. Restmidler overføres til aktivitetsmidlene 260 
innen 1. april. 261 
 262 
 Restmidler: Man deler først ut til ordinære søknader 1/11. Restmidler 263 
etter dette, deles flatt ut til alle som har søkt i perioden september til 264 
november. 265 
 266 
Klaging: Lokallag kan klage på tildeling av frifond, senest en måned etter 267 
tildeling. Alle klager må skje skriftlig til arbeidsutvalget og behandles også 268 
skriftlig. Ved klage skal lokallagene benytte seg av HU sitt nettskjema for 269 
klaging. Klagen må inneholde: navn på lokallag, e-post, hvem som klager, 270 
hvorfor det klages. Hvis klagen ikke får medhold, sendes saken til 271 
sentralstyret. 272 
 273 
 Tilbakebetaling: Midlene må brukes opp innen 31. mai, og må 274 
tilbakebetales til sentralleddet, som overfører til LNU. Man kan søke om å 275 
få utsette bruk av midlene. 276 
 277 

Andre støtteordninger: 278 
Ettersom frifondsmidlene ikke støtter regionale arrangement, kan lokallag 279 
søke om midler til større nasjonale eller regionale arrangement, som 280 
sentralleddet kan bevilge fra andre midler.” 281 

 282 

Sentralstyrets vedtak:  283 
 284 
”Sentralstyret godkjenner økonomimodell som den forligger.”  285 

 286 
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 287 

 288 

 289 

Sak 44/10 IHEYO general assembly 290 
 291 
Dan-Raoul orienterer. Generalforsamlinga blir 8.-11. oktober 2010.  292 
 293 
Vi bestemmer først hvor mange vi skal sende og deretter hvem som skal reise.  294 
Videre må vi avgjøre hvem vi skal nominere til IHEYO-styret. 295 
 296 
Dersom vi har mulighet til å sende flere, ser jeg ingen grunn til at vi ikke kan 297 
sende flere, ettersom dette er gulrot og gir erfaringer. 9 stykker vil reise. Det 298 
foreslås å sende fem stykker. Det bør prioriteres å sende de som har en funksjon 299 
i forhold til motet. 300 
 301 
Egenandel: HU dekker reise, mat etc. 500 kr er en god sum, halvparten av det 302 
som var i fjor, ettersom det er billigere å sende folk til Polen enn til Nepal.  303 
 304 
Vi trekker om den siste plassen og to varaer. 305 
 306 

Sentralstyrets vedtak 307 

 308 
”Sentralstyret velger å sende fem delegater til IHEYOs GA i Krakow, Polen. 309 
Disse delegatene er: Dan-Raoul, Anders, Amund, Lin-Marit og Linea og 310 
velger samtidig å nominere Amund Bugge som kandidat til styret i IHEYO. 311 
Som 1. vara velges Espen og 2. vara Anna.” 312 

 313 

Sak 45/10 Sommerleirevaluering 2010 314 

 315 
Lars-Petter stiller på møtet og orienterer. 76 deltagere ved leirens begynnelse. 316 
Tema var godt. Mange gode ting vi gikk gjennom. Programmessig hadde vi 317 
faglige parallelle sesjoner, for nesten første gang. Dette etter ønske fra 318 
leirledelse tidligere. Vi ønsket å unngå for mange plenumssesjoner i auditoriet. 319 
Noen gruppeledere ønska mer forberedelse, den erfaringa har dere fått nå! Men 320 
det kunne vært uttrykt tidligere hva man ønsket av dere.  321 
 322 
Om innledere, så kunne dessverre ikke Kim Friele ikke komme. Hun var lei seg, 323 
det kan være vi kan bruke henne en annen gang. 324 
 325 
Vi brukte egne krefter på kreative verksteder. Fornøyde deltagere, - selv om 326 
flere ønsker seg mer tid. 327 
 328 
Basisgrupper fungerte veldig godt. Vi fikk bedre kontroll på deltagerne våre. Vi 329 
hadde en ambisjon om 100 deltagere. 17 kom ikke av ulike grunner. Vi gjorde 330 
ikke et altfor aktivt arbeid på rekruttering. Vi kunne gjort mer. Postkortene kom 331 
for sent, bør sendes ut tidligere, i mars og april.  332 
 333 
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Leirledelse: Tidligere fem, nå ti stykker. Leirleder fikk flere å forholde seg til, 334 
klarte ikke å håndtere. Kan være lurt å ha to personer, eller i alle fall ikke en 335 
som allerede er i fast jobb.  336 
 337 
Forberedelsesdag, - anbefales på det sterkeste.  338 
 339 
Bruker skrekkelig mye tid å sjekke innbetaling. Man bør derfor benytte seg av 340 
deltaker.no, for eksempel. 341 
 342 
Reise. Bussreise på mittanbud.no .  343 
 344 
Førstehjelpskurs – nyttig. Man må planlegge for det man ikke vil skal skje. 345 
Livredningskurs bør man vurdere til neste år.  346 
 347 
Sosialt miljø – veldig positivt.  348 
Numedal – fint og flott. Lite plass i klasserom. Anbefaler å bruke dette. 349 
Kveldsmat – kortere tid. Senest mulig.  350 
Leiravisa. Bra! 351 
Kiosk – bra bidrag på leir.  352 
Økonomi – vanskelig å si noe om før august regnskap er på plass.  353 
Spørsmål, kommentarer og tanker: God evaluering.  354 
 355 
Noen om ikke kom, pga av tema. God stemning selv om sensitive tema.  356 
 357 
Dan-Raoul hadde forventet mer jobb. Bra at vi er mange. Amund – skryte av 358 
deltakveld. Viktig med frivillig opplegg på kveldstid. Savner forelesning tidlig på 359 
leiren. Bedre balanse + at vi ser hvor mange vi er. Det fungerte bra med søndag, 360 
mye for de som også var kreative verkstedledere.  361 
 362 
Hvordan opplevde Espen, som har vært med tidligere år, og bli inkludert? Veldig 363 
greit å ha morgensamling, da vet du når du får spørsmål fra deltagere. Daniel 364 
hadde lyst til å være med å hjelpe og det fikk han, samtidig som han fikk være 365 
deltager.  366 
 367 
Vi har ikke en veldig stor leir. Vi er fremdeles i startgropa. Antall deltagere har 368 
mye å si for hvordan vi kan arrangere leir. Dette kan altså plutselig endre seg, 369 
det er viktig å huske på!  370 
 371 
Større arrangementer har ofte eldre ”ledere” og ”gjennomførere”. Dere kommer 372 
til å være veldig gode sommerleirledere om noen år!   373 
 374 
God leir og god leirsjef!  375 
 376 
Veldig flink leirsjef. Evalueringene snakker for seg selv.  377 
Veldig bra å ha flere som Siri og Cecilie på leir.  Postkort. Informasjonsflyt.  378 
 379 

Sak 46/10 Sommerleir 2011 380 
 381 
Mari-Kristine orienterer.  382 
 383 
Type: Daniel synes sommerleir er positivt. Ønsker å ha sommerleir som vanlig.  384 
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Kjetil: Forslag 3, dersom det er kostnadsmessig mulig.  385 
 386 
Anders: Det er vondt å gi slipp på den tradisjonelle sommerleiren. Men det er fint 387 
å benytte sjansen å få med seg utenlandske kontakter.  388 
Espen: Sommerleirene våre er veldig gode. Men det blir for dumt å ikke gjøre 389 
det, når vi har mulighet som de største i verden.  390 
 391 
Espen: Versjon 2. Lav standard. Vil ikke invitere utenlandske gjester.  392 
Kjetil: Hyperion leier ut senger.  393 
Dan- Raoul: Camp refugee er et forslag. Det må ikke være sånn.  394 
Kjetil: Standard. Nord-sør problematikk. Snobbete standard. Miljøproblematikk.  395 
Daniel: Heller mot 3, men ikke på camp refugee. 396 
Mari-Kristine: Viktig med mulighet for bare sommerleir. Kommer an på hvordan 397 
man presenterer dette. 398 
Espen: Pris bra, men ikke hyggelig for sommerleir. 399 
Kjetil: Det handler om hvordan man presenterer det. 400 
Amund: Enig med Espen. 401 
Espen: Invitere på vanlig sommerleir, sånn gjør vi det i Norge. 402 
Dan-Raoul: I Nepal var det konferanse, med innledere og diskusjoner. Besøkte et 403 
av prosjektene som HAMU jobber med.  404 
Daniel: Ønsker vi å presentere Norge, eller, vil vi lage en internasjonal 405 
konferanse?  406 
 407 
Runde:  408 
 409 
1:  410 
2: iiiii 411 
3: iiiii 412 
 413 
God standard, selvstendig leir, vi må vi tenke på hva som er best for 414 
organisasjonen.  415 
 416 
Oppsummering: 417 
Ikke på Tandrum.  418 
Åpen for internasjonale gjester.  419 
Tilknytning til kongress, men ikke ren forberedelse. 420 
 421 
Jeg er ikke sikker på at det er ønskelig å arrangere leir. 422 
Mer tid mellom.  423 
 424 
Det er dyrt.  425 
 426 
MK fjerde forslag: Vanlig leir og utvide HU program på kongress.  427 
 428 
Det stemmes:  429 
 430 
3 for vanlig sommerleir 431 
5 for sommerleir før kongress 432 
1 avholdende 433 
 434 
Hybrid mellom 2 og 3 er vedtatt.  435 
 436 
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Konferanse: Anders, Cecilie, Matias, Amund,  437 
Sommerleir: Daniel,  438 
 439 
 440 
Revyskolen Solbakken. Skjelberg folkehøyskole.  441 
Skal vi se på kristne folkhøyskoler?  442 
Espen – prinsipielt i mot, - men i år er det en spesiell situasjon. 443 
 444 

- Begrenser oss veldig.  445 
- Men det er ikke kristne bygninger,   446 
- Prinsipielt i mot. Heller bruke mer penger, på et sted som ikke er kristent.  447 

 448 
Maarten  449 
Inger-Annette 450 
Bjørn Torjus 451 
Siri 452 
Oda Martine 453 
Lars-Petter 454 
Ingrid 455 
 456 
Spørre i HEF? 457 
 458 
Tema: 459 
Meaning of life.  460 
 461 
Sentralstyret vedtar  462 

 463 
”Sentralstyret ønsker en hybrid mellom modell 2 og 3, fred er et godt tema. 464 
Leiren arrangeres rett før kongressen, AU ser nærmere på dato og sted for 465 
arrangementet.” 466 

 467 

 468 

Sak 47/10 Medlemskap i Frivillighet Norge 469 
 470 
Anders orienterer.  471 
 472 
Medlemskap i Frivillighet Norge høres ut som en god idé. Det er bra å organisere 473 
seg. Man kan få hjelp fra Frivillighet Norge, som kan være nyttig.  474 
 475 

Sentralstyrets vedtak:  476 
 477 
”Humanistisk Ungdom melder seg inn i Frivillighet Norge.” 478 

 479 

Sak 48/10 Revisjon av vedtektene 480 

 481 
Dan-Raoul orienterer. Cecilie, Espen, Linea og Dan-Raoul, kan tenke seg å være 482 
med.  483 
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 484 
Sentralstyrets vedtak: 485 
 486 

”Dan-Raoul, Cecilie, Espen og Linea gjennomgår vedtektene og utarbeider 487 
forslag til vedtektsendringer.”  488 

 489 

 490 

Sak 49/10 Eventuelt 491 

Aldersgrense for utlandsseminarer. Foreslås som sak på neste 492 
sentralstyremøte, i november. Espen lager sakspapir. 493 

Nettsider 494 
Det vi har nå er informasjonskaos. Vi må vite hvor mange som besøker 495 
nettsidene våre.  Bør twitterprofiler etc slettes? Facebook-grupper ok. Gi beskjed 496 
om at de slettes om en uke, eller lignende. Andre ser verdi i at lokallagene har 497 
sine kanaler.  498 
 499 
Nettsidene MÅ prioriteres. Vi må styrke lokallagene sine nettsider og deres 500 
kunnskap om dette. 501 
 502 
Det handler ikke om å være kommunist, men om å ikke gå seg vill på nettet.  503 
Et hierarki. Dersom det står det samme på alle kanaler og alle oppdateres 504 
samtidig er det ok, slik som Tromsø gjør. Hjemmesiden er PRIMÆR kanal, de 505 
andre kanalene kommer i tillegg. De fleste er i mot å oppfordre til å slette 506 
lokallagene sine kanaler. 507 
 508 
De viktigste er nettsidene. Medlemmene må vite hva de skal forholde seg til, det 509 
er viktig å være streng på akkurat dette. 510 
 511 
Informasjonskomité – jobbe med en mal? Til nettsider og hierarki. 512 
Linea og Lin-Marit jobber med dette. Den bør være ferdig til 513 
lokallagsledersamling i slutten av oktober. 514 
 515 
Tips: 516 
Lær folk å bruke huk av for oppdatert nettside.  517 
Husk å skrive FULL dato for arrangementer. 518 
Legg ut halvårsplan, så det ser ut som om det skjer noe. 519 
 520 
Ønskeliste om hva HU trenger HEF til sentralt. Alle regionskontaktene tar hånd 521 
om sine lokallagsnettsider og hjelper til.  522 
 523 
Kan regionskontaktene oppdatere lokallagene sine nettsider? Ja, i praksis kan 524 
dere det, men det er ikke pedagogisk lurt.  525 
 526 
Regionskontaktene, sjekker nettsider og andre medier, og tar kontakt med 527 
lokallagene. Legger fram på en positiv møte. Alle andre medier kommer i tillegg. 528 
Alle har en mal på navn til facebook etc. Dette må gjøres før 529 
lokallagsledersamling. 530 
 531 
Møtet avsluttes kl. 10.55 med møtekritikk. 532 
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 533 
- Det er ikke nødvendig med avstemming så ofte. Vi har tidligere diskutert 534 

oss fram til enighet. Man kan eventuelt bruke tentative avstemninger for å 535 
vise om vi er enige. Vi kan ta oss tid til å bli enige sammen.  536 

 537 
- Andre er for avstemning. Stem tydelig. Følg med og delta.  538 

 539 
- Vært flott møte! 540 

 541 
- Mer effektivt? Kanskje med egen ordstyrer? Be nestleder være ordstyrer i 542 

enkelte saker? Diskusjonene bør styres mer, slik at vi holder oss til saken. 543 
 544 

- Kan invitere de som bor i nærheten? Positivt å være flere.  545 
 546 
Flertallet ønsker å spise frokost sammen, inkludert de som bor i Oslo.  547 
Vi ønsker mer organisert sosialisering på fredag og lørdagskveld. 548 
 549 
Møteavslutt kl. 11.10 550 
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